
Z A P I S N I K 
SA X SJEDNICE  UREĐIVAČKOG ODBORA UNIVERZITETSKIH PUBLIKACIJA 

održane 16. decembra 2010. godine 
 

 
Sjednici su prisustvovali prof. dr Anđelko Lojpur, prof. dr Natalija Perović, prof. 
dr Nevenka Glišević, prof. dr Borko Vujičić i prof. dr Slavica Perović. 
 
Sjednici iz opravdanih razloga  nijesu prisustvovali: prof. dr Siniša Jelušić i 
prof. dr Savo Laušević. 
 
Sjednici je po pozivu prisustvovao: Borjan Radović, predstavnik Studentskog 
parlamenta 
 
Sjednicom je predsjedavao prof.dr Ilija Vujošević, glavni i odgovorni urednik 
 
Odbor je radio u skladu sa sljedećim 
 
 

D N E V N I M  R E D O M 
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa IX sjednice Uređivačkog odbora 
2. Izvještaji o realizaciji plana izdavačke djelatnosti po prvom 

konkursu za 2010. godinu 
3. Aneks plana izdavačke djelatnosti za 2010 
4. Informacija o funkcionisanju Ugovora o distribuciji 

univerzitetskih publikacija sa Studentskim parlamentom 
5. Pitanja i predlozi 

 
 

I 
 

Zapisnik sa IX sjednice Uređivačkog odbora usvojen je jednoglasno.  
 
 

II 
 

Sekretarka Uređivačkog odbora je informisala članove da realizacija plana 
izdavačke djelatnosti po prvom konkursu za 2010. godinu ide po predviđenom 
planu i da će najveći broj izdanja biti odštampan do kraja godine.  
 
 

III 
 



Uređivački odbor je usvojio predlog Aneksa plana izdavačke djelatnosti za 2010. 
godinu, koji će se dalje procesurati ka Senatu na usvajanje, a koji je sastavni dio 
ovog zapisnika. 
 
Uređivači odbor nije prihvatio zahtjev da se rukopis „Plivanje i vaterpolo“ uvrsti u 
Aneks plana jer je prijava na konkurs bila neblagovremena. 
  
Urednici biblioteka su se obavezali da imenuju recezente za rukopise koji su 
uključeni u Aneks plana. 
 
   

IV 
 

Predstavnik Studentskog parlamenta je informisao Uređivački odbor o tome kako 
teče prodaja univerzitetskih publikacija i ukazao na probleme sa kojima se 
susreću tokom distribucije. On je informiso odbor da će Studentski parlament u 
naredna dva dana na račun Univerziteta uplatiti iznos od 1012,70€, što je 70% 
prihoda ostvarenih od do sada prodatih izdanja. 
   
Glavni i odgovorni urednik je mišljenja da Ugovor sa Studentskim parlamentom 
nije baš ispunio željena očekivanja u podgledu distribucije publikovanih izdanja, 
te iz tog razloga predlaže da Uređivački odbor ovlasti glavnog i odgovornog 
urednika, prorektora Anđelka Lojpura, člana Uređivačkog odbora i sekretara 
Uređivačkog odbora da obave razgovor sa novoizabranim predsjednikom 
Studentskog parlamenta, kako bi se donio zaključak da li da se nastavi sa 
Ugovorom, ili da se traži neko drugo rješenje.  
 

V 
 

Članovi Uređivačkog odbora su sugerisali da se nastavi saradnja sa Marinom 
Vešović, odgovornom za dizajn korica univerzitetskih publikacija.   
 
Glavni i odgovorni urednik je iznio svoje razmišljanje da je u narednom periodu 
neophodno vidjeti da se neke od publikacija za kojima ne postoji potražnja 
doniraju bibliotekama obrazovnih institucija, o čemu je već imao neke 
preliminarne razgovore sa predstavnicima Ministarstva prosvjete i nauke. 
 
Odbor se saglasio da se profesoru Ratku Božoviću, kao autoru, da dodatnih 15 
knjiga „Sociologija i sport“. 
 
 

 
Zapisnik sačinila                                                                    Predsjednik Odbora 
 
 
Doc. dr Branka Bošnjak                                                        prof. dr Ilija Vujošević  


